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ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България“ 

ОТНОСНО: Улични стълбове по бул. „България“

Уважаеми г-н Панов,

На бул. „България“ бяха премахнати старите стълбове от тролейбусната мрежа, 
които се използваха и за улично осветление и на тяхно място бяха поставени 122 
броя нови. В тази връзка моля да ми отговорите на следните въпроси:

1. Колко лв. струват всички 122 броя нови стълбове, колко метра е височината им 
и колко тежи всеки един от тях.

2. Колко лв. струват всички 122 броя нови стълбове и коя е фирмата-доставчик?

3. Колко лв. струват новите осветителни тела, които са поставени на новите 
стълбове?

4. Колко лв. струва монтажът на стълбовете и осветителните тела?

5. Какво наложи подмяната на старите стълбове, правен ли е разчет колко би 
струвало да се боядисат?

6. Колко тежи всеки един от старите стълбове и ще бъдат ли продадени, 
съответно за какво ще се използват парите от тяхната продажба?

С уважение:


